

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20th October 2025

Circular No. 25035

Dear Parents/ Guardians,

The 15th National Games of Basketball (Men's U22) Competition

The 15th National Games will be held in Guangdong, Hong Kong, and Macao from 9th to 21st November 2025. Our students are invited to attend the basketball (Men's Under 22) event to cheer for the athletes and experience the atmosphere of the competition, thus fostering their understanding of the national sports development.

Date:	17 th November 2025 (Monday)
Time:	9:15 am to 12:00 nn
Venue:	Hong Kong Coliseum (9 Cheong Wan Road, Hung Hom, Kowloon)
Fee:	Free of charge
Class:	S4 students and Basketball Team Members
Remarks:	● Students should arrive at the school by 7:55 am. ● Students should wear the school uniform. ● Students will take coach buses to and from the school and the Hong Kong Coliseum. ● Students will stay at school for lunch after they return. ● Normal lessons will resume at about 1:55 pm.

For any inquiries, please contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：25035

敬啟者：

第十五屆全國運動會籃球賽（男子22歲以下組）

第十五屆全國運動會（十五運會）將於 2025 年 11 月 9 日至 21 日在廣東、香港和澳門舉行。本校學生被邀請現場觀看籃球賽（男子 22 歲以下組），既為運動員打氣，亦能感受大賽氣氛，更可認識國家體育發展。

日期：	2025 年 11 月 17 日（星期一）
時間：	上午 9 時 15 分至中午 12 時
地點：	香港體育館（九龍紅磡暢運道 9 號）
費用：	全免
班別：	中四級及籃球校隊成員
備註：	● 學生應於早上 7:55 前到校。 ● 學生應穿整齊校服。 ● 學生將乘搭旅遊巴由學校往返香港體育館。 ● 學生返回學校後留校午膳。 ● 學生將於下午 1:55 恢復正常課堂。

如有疑問，可致電 2711 8175 向校務處查詢。

此致
各家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李寶珠 啟

二〇二五年十月二十日